
Beste Marianne, 
 
Wij hebben kennisgenomen van het transformatieplan en uiteraard vanuit onze bril, VO-onderwijs, 
kritisch meegelezen.  
Hoewel wij natuurlijk begrip hebben voor de bezuinigingsronde willen wij een aantal aandachtspunten 
voor het VO meegeven.  
Leerlingenvervoer: een gering aantal van onze leerlingen maakt gebruikt van het leerlingenvervoer. 
Het betreft hier cluster IV leerlingen. Hoewel wij het fietsen stimuleren, is het taxivervoer soms echt 
noodzakelijk om het onderwijs op school te kunnen volgen.  
Buitensporten voor leerlingen van onze school: buitensport vinden wij heel waardevol. Daarbij is het 
nodig dat het onderhoud op orde is en blijft.  
Maatschappelijke stage: voor onze leerlingen minder relevant. In verband met ons beroepsonderwijs 
vinden wij een weg naar ondernemers en instellingen. Wij verwachten hier minder inzet vanuit de 
gemeente.  
 
Met vriendelijke groet, 
Jan Kleijbergen, 
Locatiedirecteur Van Lodenstein College 
Hoevelaken 

 
 


